
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 827
Vil ministeren kommentere henvendelsen af 9. september 2014 fra Søren
Roesdahl, Limfjordsnyt, omdelt som SAU alm. del - bilag 268, herunder op-
lyse, om det er muligt at ændre kriteriet om frekvenskravet i forhold til afgifts-
fritagelse efter reklameafgiftsloven som foreslået i henvendelsen? Vil ministe-
ren desuden oplyse, hvad de provenumæssige konsekvenser vil være, så-
fremt kriterierne for afgiftsfritagelse ændres som foreslået i henvendelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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